

Date: 23 February 2025

Ref: SH / BOD / CEO Office / 15 /2025

التاريخ: ٢٣ فبراير ٢٠٢٥

SH / BOD / CEO Office / 2 /2025 المرجع:

Disclosure and Compliance Section
Market Operations & Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O Box 54500
Abu Dhabi, United Arab Emirates

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
ادارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب ٥٤٥٠٠
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

Subject :Results of Sawaeed Holding PJSC Board of Director's Meeting

الموضوع: نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة سواعد القابضة ش م خ

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Kindly be informed that meeting of Sawaeed Holding PJSC Board of Directors took place on Thursday 23/01/2025 at 3:00 pm, at Company's offices in Abu Dhabi, and the following matters were discussed and resolved:

يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة شركة سواعد القابضة ش م خ قد انعقد يوم الخميس الموافق ٢٣/١/٢٠٢٥ في تمام الساعة الثالثة عصراً بمقر الشركة في أبوظبي، وقد تمت مناقشة وإقرار المسائل التالية:

1- Approve the audited financial statement for the year ended 31 December 2024.

١- اعتماد وإقرار البيانات المالية المدققة للعام المنتهي في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤.

2- To determine the shareholders assembly general meeting (the "AGM") date and adopt its agenda, provided that the date and Agenda will be disclosed immediately upon receiving the approval of the Ministry of Economy is obtained.

٢- تحديد موعد إجتماع الجمعية العمومية السنوية ("الجمعية العمومية") للمساهمين و اعتماد جدول أعمالها ، وسيتم الإفصاح عن موعد الجمعية وجدول أعمالها بمجرد الحصول على موافقة وزارة الاقتصاد.

3- Other Business Matters.

٣- أمور أخرى متعلقة بأعمال الشركة.

Best regards,

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Aiser Al Hawi – CEO / Managing Director

أيسر الحاوي – الرئيس التنفيذي / العضو المنتدب



800 SAWAEED
7292333

صندوق بريد 70919
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة
ABU DHABI - UAE

+971 2 559 4444
+971 2 559 4400

info@sawaeedholding.com
www.sawaeedholding.com